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Dagsorden til skolebestyrelsesmøde  

Dato/tid: 27.08.2024 Kl. 17.00 – 19.00 

 

Forplejning – noget fra Tina       

Mødeleder: Trille 
Referent: Grethe 
Afbud: Carsten, Pernille, Anita 
 
Dagsorden og bilag vil blive udskrevet til mødet af Trille 
 
 

1. Velkomst og gennemgang af dagsorden ved Maren (3 min)  
En særlig velkomst til de nye repræsentanter.  
 
Referat: Velkommen til Angela og Nicoline 
 

2. Godkendelse af referat fra sidste møde (2 min)  
 
Bilag: Referat af sidste Skolebestyrelsesmøde, udskrives ikke til mødet.    
 
Referat: Hvis ikke der er skrevet kommentar 7 dage efter at referatet er sendt på Aula, anses 
referatet som godkendt. Punktet tages ud af dagsordenen. 
 

3. Forretningsorden (25 min) 
 
https://3kroner.aula.dk/sites/3kroner.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Forretningsorden%20for%20bestyrelsen%
20ved%20Trekronerskolen.pdf 

- Ændringer: Solstrålen – vugge og børnehave 
- Formanden vælges for 1 år (Trille sætter det ind i Årshjulet ) 
- Ændringer: Skoleleder og formand  §7 
- §7 – Tilføjes Principper 
- Ændringer: årsberetningen afsendes i forbindelse med skolefesten og der gives i samme 

forbindelse en mundtlig beretning fra Formanden 
 
4. Hvor langt er vi med nuværende indsatser mht. (10 min) 

a) Skiltning 

Liv i by og skole har tilkendegivet at de gerne vil give 10.000 k. til skiltning.  

https://3kroner.aula.dk/sites/3kroner.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Forretningsorden%20for%20bestyrelsen%20ved%20Trekronerskolen.pdf
https://3kroner.aula.dk/sites/3kroner.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Forretningsorden%20for%20bestyrelsen%20ved%20Trekronerskolen.pdf
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Anna er tovholder på kontakten til Fjerritslev Tryk  

Hvor langt er vi? 

Referat: Hvor mange vil vi have? Hvor vil vi have dem og hvor store skal de være? 

Vi har gået en runde, bestemt hvor skiltene skal sidde, og herefter tager Anna beslutningen. 

 

b) Reels 

De første 3 er kørt inden vinterferien.  

Næste skridt: Trille har kontaktet Pernille med de forslag til rettelser der var fra skolebestyrelsen.   

Pernille får kigget på de sidste 3 og de bliver udgivet når forældrene har accepteret.   

Hvor langt er vi?  

Referat: Pernille har sendt et nyt til Trille, og de sidste 2 kommer sidst på ugen.  
 
 
 

5. Høring til Budget 2025 (30 min) – UDGÅR – da der ikke kom høring på budget 2025 
 
Jeg forventer der kommer et høringsmateriale inden mødet.  
 
Bilag: lægges ind i tråden når TP har modtaget det.   
 
Referat/kommentarer:  
 
 

6. Evaluering af arbejdsdag (15 min)  
Hvordan har vi oplevet arbejdsdagen? 
Hvad gik godt og hvad kan vi med fordel gøre anderledes næste gang? 
Skal vi have arbejdsdag i skoleåret 2024/2025?  
Hvis ja, skal det så være en fast weekend og skal den lægges i årshjulet.  
 
Referat/kommentarer:  
Hallen: ønske – at næste gang er det ikke med daglige rengøringsopgaver, men mere opgaver som 
kommer børnene til gode. 
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Pasning af børnene i børnehaven: ok 
Anna opfordrer til at opgavelisten bliver mere motiverende, så forældre eller virksomheder får lyst 
til at sponsorerer. Samtidig at arbejdsdagen bliver brugt til at lave de opgaver eller emner, som kan 
bruges til at fremme børnenes leg. 
Ønske til næste gang: at børnene kan spise middagsmaden tidligere hvis de er sultne.  
Næste arbejdsdag: 26 april kl. 8.30 til 13.00 
 
 
 
Trafikfarlig vej (20 min) 
 
Vi har fået en henvendelse fra en forælder, der ønsker vi undersøger muligheden for, om vejen fra 
Manstrup mod skolen kan gøres trafikfarlig.  
Trille vil inden mødet have haft kontakt til Kørselskontoret.  
 
Referat:  
Henvendelse til Vivi Poulsen, og undersøgelsen er sat i gang. Tidshorisonten er 1 til 5 måneder, og 
politiet træffer afgørelsen. 
Skolebestyrelsen bakker op om familiens ønske. 
 
Drøftelse af en forældrehenvendelse i forhold til buskort og børn udenfor skoledistriktet. 
 

7. Orientering - siden sidst (20 min) 
 
Formål med punktet:  
At skolebestyrelsen er bekendt med de ting vi er optaget af i SI’en og Skolen. 
At skolebestyrelsen kan formidle de gode historier i lokalsamfundet.  
 

● SI 
Referat:  

- God sommerferie – ikke så mange børn til fællespasning 
- Alle er godt tilbage, og der er nye børn i vuggestuen, børnehave og sfo 
- Nicoline er startet på diplom – neuropædagogik 
- Fremadrettet – vugge, børnehave og sfo vil arbejde med relationsdannelse. Det er vigtigt at 

børnene danner gode relationer, og det er vigtigt for børnenes fortsatte trivsel. Sfo’en 
arbejder med samarbejdsøvelser, yoga og følelser 

- Til de kommende bestyrelsesmøder vil SI’en gerne tale mere om vores overordnede 
pædagogik, og en kort gennemgang af hvad vi har lavet. 
 

Forældre henvendelse omkring plads til børnehavebørn, hvor spiser børnene og med hvilken 
voksen. Trille og Grethe gav en orientering. 
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● Skolen  

Referat:  
- Kommet godt i gang 
- Johny på barsel. Rasmus som vikar. 
- Super god trivselsmåling det må vi gerne prale med. 
- Idræt er godt for indskoling og mellemtrinet. 5 og 6 klasse taler om lejrskole. 
- 13 børn ønsker valg til elevrådet. 
- Fejre trivselsundersøgelsen med kage 

 
● Ledelsen 

 
Ny undersøgelse viser at Trekronerskolen ligger helt i top i forhold til Trivsel.  
Er det noget vi skal gøre noget ved?  

- Vi tager det op igen næste bestyrelsesmøde 
- Jammerbugt posten kan komme forbi til et skriv om trivsel på Trekroner 

 
 
Skoleudviklingssamle d. 26/9-2024 fra 16.00 – 17.30 

- Skoleudviklingssamtalen afholdes med udgangspunkt i skolernes egne forslag til tematikker 
og de fire politisk besluttede indsatsområder (besluttes i Børne- og Familieudvalget d. 2/9). 
Deltagerne ved skoleudviklingssamtalerne er ledelsesteamet, forældrerepræsentanter fra 
skolebestyrelsen, to elevrådsmedlemmer og forvaltningen. Sidste gang aftalte vi, at Maren 
og Anna deltog i mødet. Kan vi lave en aftale om at mødes efter d. 2/9 hvor de nye 
tematikker besluttes.  

 
- møde inden skoleudviklingssamtale den 9/9 kl 16.15 – 17.15 
 
andet:  
- skolemad – en dag med kød, samt en dag med sandwich og kødfri 
- der skal være valgmøde i børnehave/vugge vedr. madordning i efteråret.  
 

● Liv i by og skole  
 

● Fra bestyrelsesmedlem til bestyrelsesmedlem. 
 

 
8. Evt. + punkter til kommende dagsordner (5 min)  

- Samarbejde om overgange fra privat dagplejer til børnehave. 
Bilag: SB møder og noter (udskrives ikke)  


